

Silcoset 101

产品名称	Silcoset 101
公司名称	上海恩莱保贸易有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	上海市松江区金高路2388号813室
联系电话	86-021-20228098 13391171050

产品详情

Silcoset 101是一种可倾倒的砖红色液体，与大多数其他有机硅RTV双组分橡胶相比，具有优异的物理平衡。Silcoset 101在-60 ° C至250 ° C的温度范围内保持柔韧性，短时间可达300 ° C。它具有优异的耐候性，抗氧化性和许多油和化学品，并具有非常好的电性能。

特征

高温额定值

劳斯莱斯Aerospace批准

高温成型橡胶

良好的流动性

批准参考编号为DTD 900/4721和AFS 1980。

Silcoset 101 is a pourable, brick-red liquid which gives a superior balance of physical properties when compared with most other silicones RTV 2-part rubbers. Silcoset 101 remains flexible over the temperature range -60 ° C to 250 ° C, with short periods up to 300 ° C. It possesses excellent weathering resistance, is resistant to oxidation and to many oils and chemicals and exhibits very good electrical properties.

Features

High temperature rating

Rolls Royce Aerospace approved

High temperature moulding rubber

Good flow properties

The approval reference numbers are DTD 900/4721 and AFS 1980.